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Plats och tid Mölndals stadshus, rum 214, kl. 13 — 15.30

Beslutande

Övriga närvarande

Hans Bergfelt (M), ordförande
Bengt Möndell (M)
Kenneth Wallin (M)
Marcus Claesson (FP)
Peter Johnson (KD)
Ingemar Johansson (C)
Patrik Karlsson (S)
Marie Osth (5)
Bemt A Runberg (S)
Gun Kristiansson (5), § 186-192, kl 13-14.25,
Ove Dröscher (S) tjänstgör för Gun Kristiansson (5), § 193-2 14
Leif Engström (MP)

Ersättare
Gabriela Larsson (M)
Maria Rantsi (M)
Marcus Ewerstrand (M)
Terese Blomqvist (M)
Marita Aronson (FP)
Ove Dröscher (S), § 186-192
Stefan Gustafsson (S)
Ulrika Frick (MP)
Marie Lindqvist (V), § 186-190, § 192-214

Tjänstemän
Håkan Ahlström, kommundirektör
Suzanna Bengtsson, kommunsekreterare
Krister Karlsson, kommunledningskontoret, § 210
Eveline Stomvall, ekonomichef, § 210
Bengt Berndtsson, fc serviceförvaltningen
Kristina Ulstein, mark- och exploateringschef
Christina Thornsen, fc gymnasieförvaltningen, § 190

Ovriga
Anna Cregård förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet, § 189

Utses att justera Ingemar Johansson (C)

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret

Underskrifter Sekreterare

Ordförande

Paragrafer: 186-214

Justerande
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ANSLAG/BEVIS
Protokollet ärjusterat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag.

Instans Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 2012-09-26

Datum då anslaget sätts upp 20 1 2— 1 0—09 Datum då anslaget tas ner 20 1 2— 1 0—3 1

Sista dag för överklagande 20 1 2—1 0—30

Underskrift

Helen Berg.$tröm
Utdragsbestyrkande

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Innehålisförteckning

Förändring av ärendelistan § 186

Redovisning av delegeringsbeslut § 187

Meddelanden § 188

Förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet — information § 189

Uppdrag till gymnasienämnden att göra en helhetsöversyn av stadens gymnasie- och
vuxenutbildningsverksamhet — avstämning § 190

Översiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen
— beslut om godkännande inför antagande § 191

Detaljplan för utbyggnad av förskola på Jungfrustigen, Tvillingarna 2 och
del av Toltorp 1:323 - beslut om godkännande inför antagande § 192

Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered § 193

Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär på Blixåsbanan § 194

Svar på motion om flytt av torghandeln till stadshusplanen, tillfällig eller permanent § 195

Svar på motion om bristfällig lufikvalité i stadens lokaler och verksamheter § 196

Svar på motion om en avgiftsfri skola § 197

Ansökan från Kvarnby Basket om sponsringsstöd § 198

Yttrande över revisionsrapport: Uppföljning av tidigare granskningsrapport
avseende kommunstyrelsens uppsikt över nämnder och bolag § 199

Ansvar för utredning och insatser för barnlunga med specifika läs- och skrivsvårigheter
— yttrande till Västkom § 200

Förslag på vägnamn söder om Hällesåkersvägen, Åsens väg § 201

Förslag till förlängning av avtal om förstärkt förvaltningsforskning och mer kvalificerad
förvaltningsutbildning i Västsverige § 202

Milj ökvalitetsnorm för vatten § 203

Redovisning av obesvarade motioner 2012 § 204

Vård- och omsorgsnämndens förslag till åtgärder för att nå ekonomisk balans 2012 § 205

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Plan för uppföljning av intern kontroll på kommunledningskontoret § 206

Val av kommunal begravningsförrättare § 207

Exploateringsavtal 8-2012 angående ny detaljplan för Kvarnbyterrassen,
Trädgården l:124m.fl. § 208

Detaljplan för Kvarnbyterrassen, Trädgården 1:124 m.fl.
— beslut om godkännande inför antagande § 209

Delårsrapport 2012 för Mölndals stad § 210

Serviceutskottets begäran om tillstånd för genomförande av etapp 1 av projekt
“Åby fotbollsområde inki. Åby etapp II” § 211

Serviceutskottets begäran om tillstånd för genomförande av projekt
“Balltorpsskolan!Pepparedsskolan” § 212

Begäran från serviceutskottet om extra medel för fastighetsunderhåll 2012 § 213

Förslag på namn på väg norr om Spårhagavägen i höjd med Lindome brandstation § 214

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 186
Förändring av ärendelistan

Dagens sammanträde
Ärende nr 29 på ärendelistan -~ Svar på motion om att utveckla skollunchen i
Mölndals skolor, förskolor och gymnasier — utgår.

Hans Bergfelt (M) anmäler två extra ärenden till dagens sammanträde:

1. Begäran från serviceutskottet om extra medel för fastighetsunderhåll
2012

2. Förslag på vägnamn norr om Spårhagavägen i höjd med Lindorne
brandstation

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 187
Redovisning av delegeringsbeslut

Ärendet
Kommunstyrelsen har överlämnat sin beslutanderätt till utskott och förvaltning
enligt kommunstyrelsens antagna delegeringsordning den 25 mars 2009, § 70.
Dessa beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte
att kommunstyrelsen får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot
kan kommunstyrelsen återkalla lämnad delegering. Delegationslistor och
protokoll finns tillgängliga i pärm vid sammanträdet, övrig tid på förvaltning
ens kansli.

Kommunledningskontoret

1.
Näringslivschef Lars Ekbergs delegeringsbeslut nr 1 den 17 augusti 2012
avseende administrativt ärende (delegeringsordningen, punkt 7).

2.
Kommunarkivarie Carl Henrik Ronges delegeringsbeslut nr 5 den 29 augusti
2012 avseende beslut om gallring i samråd med Mölndalsbostäder AB
(delegeringsordningen, punkt 41).

Gatukontoret

3.
Gatudirektör Göran Werners delegeringsbeslut nr 62 — 65 för tiden 8 augusti —

7 september 2012 avseende yttranden för polismyndigheten om upplåtelse av
offentlig plats (delegeringsordningen, punkt 34).

Protokoll

Kommunstyrelsens utskotts protokoll finns på Mölndals stads hemsida:

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 14 augusti 2012 och 5 september 2012
(~ 133 - Yttrande över Slutbetänkandet Gör det enklare! (SOU 2012:.33), Ds
20 12:20 Inspektionen för vård och omsorg — en ny effektiv tillsynsmyndighet
för hälso- och sjukvård och socialtjänst, samt Ds 2012:21 Ny myndighet för
infrastrukturfrågor för vård och apotek, dnr KS 23 7/12).
(~ 136 - Yttrande över 32-2012:3494, ansökan från Move & Walk Skolan i
Sverige AB om godkännande som huvudman för en fristående gymnasiesär
skola i Göteborgs stad, dm KS 249/12).
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Kommunstyrelsens näringslivsutskott den 20 augusti 2012.
Kommunstyrelsens personal- och organisationsutskott den 24 augusti 2012.
Kommunstyrelsens planeringsutskott den 21 augusti 2012.
Kommunstyrelsens serviceutskott den 16 augusti 2012.

Kommunstyrelsens beslut
Redovisning av delegeringsbeslut godkänns.

1 Justerandes sign Utdragsbestyrkande



___ SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Mölndals stad
20 12-09-26

Sida 8(4~2)

§ 188
Meddelanden
Ärendet
1.
Sveriges kommuner och landstings cirkulär (www.skl.se)

2012:29 Nytt inom korruptionsområdet

2012:3 1 Huvudöverenskommelse om lön och allmänna anställningsvillkor
m.m. - HOK 12 - med OFRs förbundsområde Allmän kommunal verksamhet

20 12:32 Ändringar och tillägg i tillsvidareavtalet Huvudöverenskommelse om
lön och allmänna anställningsvillkor m.m. - HOK T - med Akademiker-

Alliansen

2012:33 Överenskommelse om ändring av försäkringsvillkor för AGS-KL,
TFA-KL och TGL-KL m.fl.

2012:34 Överenskommelse om lön och allmänna anställningsvillkor m.m. —

OLA 12 - med SEK0 — Facket för service och kommunikation

2012:35 Överenskommelse om lön och allmänna anställningsvillkor m.m. —

OLA 12 - med Svenska Transportarbetareförbundet

2012:37 Överenskommelse rörande RiB 12 med Brandmännens Riksförbund

2012:38 Ändringar och tillägg i Huvudöverenskommelse om lön och anställ
ningsvillkor m.m. — HOK 11 — med OFRs förbundsområde Hälso- och sjuk
vård

2012:39 Timbelopp för personlig assistans enligt SFB år 2013

20 12:40 Budgetförutsättningar för åren 2012—2016

2012:41 Lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljön

2012:43 Lagändring i socialförsäkringsbalken samt överenskommelse om
ändring i Allmänna bestämmelser

2.
Protokoll från Renovas styrelsesammanträde den 20juni 2012.

3.
Protokoll från REKO:s

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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4.
Kallelse och handlingar till GREFAB:s styrelsesammanträde den 28 augusti
2012.

5.
Kallelse och handlingar till Räddningstjänsten Storgöteborgs förbundsstyrelse
möte den 18 september 2012.

6.
Länsstyrelsens rapport 2012:59 “Bostadsmarknadsanalys Västra Götalands län
2012”. (www.lansstyrelsen. se/vastragotaland).

7.
Meddelande från Gryaab att styrelsen fastställt en budgetram för 2013.
Gryaabs avgifter för 2013 är maximerade till 270 mkr. (www.gryaab.se).

Kommunstyrelsens beslut
Meddelanden läggs till handlingarna.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 189
Förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet - information

Dagens sammanträde
Anna Cregård från förvaltningshögskolan vid Göteborgs universitet informerar
om förvaltningshögskolan och samverkan inom KOLV. Projektet Förstärkt
förvaltningsforskning och mer kvalificerad förvaltningsutbildning i Västsverige
(KOLV) startades 1995 som ett samarbete mellan kommunerna i dåvarande
Göteborgs Förorters Förbund samt dåvarande Bohuslandstinget (senare Västra
Götalandsregionen) å ena sidan, och Förvaltningshögskolan, Göteborgs
universitet å den andra. Projektet ska främja västsvensk utveckling, främja GR-
regionen och satsa på kvalitet och kompetensutveckling i kommuner och
landsting. Inom projektet siktar Göteborgs universitet på att rekrytera och
behålla de bästa forskarna som långsiktigt ska forska om kommuner, landsting
och regioner.

Ledamöter och ersättare ges tillfälle att ställa frågor.

Ordföranden tackar för en intressant föredragning.

Kommunstyrelsens beslut
Informationen noteras.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 190 Dnr KS 178/12
Gymnasienämnden Uppdrag till gymnasienämnden att göra en helhetsöversyn av

stadens gymnasie- och vuxenutbildningsverksamhet — avstämning

Ärendet
Mölndal är en av Sveriges tillväxtkommuner. Väl fungerande och attraktiva
gymnasieskolor och vuxenutbildning är av strategisk betydelse för tillväxten i
Mölndal. Den nedåtgående trenden för stadens gymnasieskolor behöver vändas
Behovet av att stärka attraktiviteten och konkurrenskraften hos Mölndals stads
gymnasieskolor och vuxenutbildning har successivt blivit allt tydligare och
förutsättningarna för verksamheten har under de senaste 20 åren förändrats på
ett påtagligt sätt. Konsekvenserna av detta har inte till fullo tagits av Mölndals
stad. Före 1992 bestämdes utbildningsutbudet till stora delar av länsskol
nämnderna. Alla kommuner hade inte gymnasier och eleverna fick inte välja
skola. Därefter fick kommunerna ansvaret för planering, utveckling och
kvalitetsuppföljning och fick möjlighet att själva bestämma vilka utbildningar
som ska erbjudas. Kommuner fick rätt att starta egna gymnasieskolor, vilket
många också gjorde som ett led i sitt tillväxtarbete. Friskolereformen för drygt
10 år sedan innebar att antalet fristående gymnasier ökat för varje år. Sedan
2002 har eleverna kunnat söka vilken gymnasieskola som helst inom GR-
kommunerna. Dessa förändringar innebär i praktiken att man gått från en
monopolsituation till total konkurrensutsättning. Kommunen som tidigare hade
en förvaltande roll, har nu en roll som utvecklare, planerare och kvalitets
ansvarig. Kommun och skolor måste därmed agera på andra sätt än tidigare.
Förändringar i omvärlden har också inneburit att gymnasieskolans statliga
uppdrag förändrats, från att ha varit en urvaisskola till en skola där samtliga
elever förväntas gå och där alla ska ges förutsättningar för att nå målen.

Sedan mitten av 1990-talet har Fässbergsgymnasiet tappat elever, främst
Mölndalselever. Krokslättsgymnasiet blev kommunal skola 1999, men har inte
lyckats etablera sig hos Mölndalseleverna. Aven om det varit en populär skola
kommer få elever från Mölndal.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 maj 2012, § 131, och beslutade
att gymnasienämnden får i uppdrag att göra en helhetsöversyn av stadens
gymnasie- och vuxenutbildningsverksamhet, och att starta ett utvecklings
arbete. Målet är att Mölndals stads gynmasieskolor och vuxenutbildning blir
mer attraktiva och konkurrenskraftiga, bättre svarar upp mot de högre
kvalitetskraven och tydligare bidrar till Mölndals utveckling och tillväxt.
Rapportering till kommunstyrelsen ska ske vid minst tre tillfällen. Den grund
läggande inriktningen för arbetet ska redovisas i september 2012, en delrapport
ska lämnas i november 2012. Slutrapporten, inklusive kostnadsberäkningar,
presenteras på kommunstyrelsens första sammanträde 2013.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Dagens sammanträde
Christina Thomsen, förvaltningschef på gymnasieförvaltningen, redogör för
den grundläggande inriktningen för arbetet som en första avstämning enligt
uppdrag från kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens beslut
Informationen noteras.

1 Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 191 Dnr KS 200/12
Kommunfullmäktige Oversiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergs

dalen - beslut om godkännande inför antagande

Ärendet
Stadsbyggnadskontoren i Göteborg och Mölndal har på uppdrag av vardera
byggnadsnämnd respektive kommunstyrelse upprättat en översiktsplan för
Göteborg och Mölndal - fördjupad för Fässbergsdalen. Enligt beslut i bygg
nadsnämnden i Göteborg den 31 maj 2011 och planeringsutskottet i Mölndal
den 19januari 2011 har översiktsplan för Göteborg och Mölndal - fördjupad för
Fässbergsdalen varit utställd under tiden 31 augusti till 8 november 2011.
Förslagen var utställda på stadsbyggnadskontoren i Göteborg och Mölndal
samt på Frölunda kulturhus och Mölndals stadsbibliotek. Utställningen
annonserades i Göteborgsposten och Mölndalsposten den 31 augusti 2011.
Handlingarna har varit tillgängliga på städernas hemsidor.

Stadsbyggnadskontoren har sammanställt inkomna yttranden i ett utställnings
utlåtande daterat den 20 april 2012, genomfört mindre kompletteringar och
föreslår nu att den fördjupade översiktsplanen antas.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 7 maj 2012, med förslaget att
kommunstyrelsen beslutar godkänna översiktsplan för Göteborg och Mölndal
fördjupad för Fässbergsdalen, upprättad i augusti 2011 och justerad i maj 2012,
och föreslår kommunfullmäktige att anta planen.

Planeringsutskottet har den 22 maj 2012, § 45, beslutat att bordlägga ärendet,
så också på sammanträdet den 12juni 2012, § 53.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 66, och
föreslår att översiktsplan för Göteborg och Mölndal — fördjupad för Fäss
bergsdalen, upprättad i augusti 2011 och justerad i maj 2012 godkänns. Den del
som är avsatt i förslaget till jordbruksmark och som är markerad som utred
ningsområde ändras till verksamhetsområde/mark. Vad beträffar grönstråkets
omfattning ska det vara minst hundra meter brett söder om Frölundagatan och
vidare över Söderleden och att kommunfullmäktige antar översiktsplanen.

Ledamöternas förslag till beslut
Leif Engström (MP) föreslår att ärendet återremitteras.

Gun Kristiansson (S) föreslår att på grönområdet norr om Frölundagatan bör
det vara minst 75 till 100 meter på de smalaste bitarna.

Justerandes sign Utclragsbestyrkande



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelseno n a s s a Sammanträdesdatum

2012-09-26
Sida 14(42)

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och
finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras på dagens
sammanträde.

Ordföranden konstaterar därefter att det finns två förslag, dels planerings
utskottets förslag, dels Gun Kristianssons (S) förslag. Därefter ställer
ordföranden förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar
enligt planeringsutskottets förslag.

Reservation
Patrik Karlsson (5), Marie Osth (S), Bemt A Runberg (S) och Gun
Kristiansson (S) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: Vi
Socialdemokrater i kommunstyrelsegruppen reserverar oss härmed till förmån
för vårt eget förslag när det gäller den fördjupade översiktsplanen för lilla
Fässbergsdalen. Vi anser att översiktsplanen för lilla Fässbergsdalen måste ses
som en helhet och kan inte godkänna det avsteg som gjorts från förarbetena om
att minska bredden på grönområdet norr om Frölundagatan ner till ca 50 meter.
Både handläggare och Länsstyrelse anser att det bör vara minst 75 till 100
meter på de smalaste bitarna för att tillgodose en fullgod lösning. Det för att ge
djurlivet en naturlig korridor mellan Anggårdsbergen i Göteborg till Sandsjö
backa i söder. 1 detta förslag ligger också att vi behöver en ekodukt vid
Söderleden. Det nuvarande beslutet försvårar att få till en bra helhetslösning
över området.

Leif Engström (MP) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 1
Storbritannien, Tyskland m fl länder ligger man längre fram när det gäller att
stadsplanera. Stadsnära j ordbruksmark är en resurs som har ett högt skydds
värde även som en ekonomisk resurs. Fässbergsdalen är hårt exploaterad under
en relativt kort tidsperiod. Etableringar av bostäder och arbetsplatser har i stor
utsträckning följt konjunkturcykler och korta ekonomiska incitament. Lilla
Fässbergsdalen är med sitt läge och naturliga anslutning till både Eklanda och
Bifrostområdet mycket värdefull som stadsjord. Dalen har också ett stort
historiskt, kulturellt och miljömässigt värde för människor i regionen liksom
för kommande generationer. Det finns också ett stöd för dessa synpunkter
bland flera remissinstanser. Utöver ovanstående strategiska skäl finns det
ytterligare anledningar att se över planen. Trafikutvecklingen i Fässbergsdalen
— Söderleden och dess anslutningar är mycket ansträngd redan idag. Det saknas
en tydlig strategi kring hur man i planen verkar för att bilanvändningen
minskar och förutsättningen för miljöanpassade transporter ökar. Det är av
största vikt att detta tas i beaktande för utveckling av ett hållbart samhälle.
Oversiktsplanen saknar anknytningar till Mölndals milj ömål vilket är en stor
brist. Det är ett måste att dessa dokument hänger ihop. MP i Mölndal reserverar
sig därför mot kommunstyrelsens beslut och anser att de viktiga synpunkter
som framkommit via remissinstanserna är tillräckliga för en omarbetning av
planen samt att det måste göras en tydlig koppling i planen till de övergripande
mål kommunfullmäktige beslutat om.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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På grund av jäv deltar inte Marie Lindqvist (V) i handläggningen av detta
ärende.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Översiktsplan för Göteborg och Mölndal — fördjupad för Fässbergsdalen,
upprättad i augusti 2011 och justerad i maj 2012 antas.

Den del som är avsatt i förslaget till jordbruksmark och som är markerad som
utredningsområde ändras till verksamhetsområde/mark. Vad beträffar
grönstråkets omfattning ska det vara minst hundra meter brett söder om
Frölundagatan och vidare över Söderleden.
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Beslutsexpediering: § 192 Dnr KS 277/12
Kommunfullmäktige Detaljplan för utbyggnad av förskola på Jungfrustigen, Tvillingarna

2 och del av Toltorp 1:323 - beslut om godkännande inför antagande
Ärendet
Barn- och utbildningsnämnden beslutade den 7 april 2010, § 12, att anhålla om
att kommunstyrelsen planlägger mark for att möjliggöra en permanent utbygg
nad av förskolan på Jungfrustigen. För att täcka det omedelbara behovet av yta
har en tillfällig paviljong ställts upp intill förskolan. Serviceförvaltningen har
tagit fram ett skissförslag där förskolan kompletteras med en tillbyggnad som
rymmer två avdelningar med vardera 20 barn. Barn- och utbildningsförvalt
ningen har uttryckt önskemål om att den nya planen ska möjliggöra ytterligare
utbyggnader om behov uppstår.

Syftet med planen är att möjliggöra en utbyggnad av Jungfrustigens förskola.
Utbyggnaden ska rymma två förskoleavdelningar som idag är inrymda i
paviljonger med tillfälligt bygglov. Tillbyggnaden ska också inrymma för-
sko lans kök. Förskolans utemiljö som idag ligger på allmän platsmark utökas
något och blir kvartersmark.

Planen möjliggör utbyggnad av Jungfrustigens förskola. Förskolans utemiljö
ges planstöd. Parkeringsplatserna på Lerbrännargatan säkerställs för förskolans
behov.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsen beslutade den 15 juni 2011, § 179, att ge stadsbyggnads
kontoret i uppdrag att upprätta detaljplan för utbyggnad av Jungfrustigens
förskola på fastighetema Tvillingarna 2 och del av Toltorp 1:323.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 21 augusti
2012, § 65, och föreslår att kommunstyrelsen överlämnar detaljplanen för
Tvillingarna 2 och del av Toltorp 1:323, upprättad den 27 april 2012, reviderad
den 21 augusti 2012, till kommunfullmäktige för antagande enligt 5 kap 27 §
plan- och bygglagen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Detaljplan för Tvillingarna 2 och del av Toltorp 1:323, upprättad den 27 april
2012, reviderad den 21 augusti 2012, antas enligt 5 kap 27 § plan- och
bygglagen.
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Beslutsexpediering: § 193 Dnr KS 274/07
Kommunfullmäktige Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered

Ärendet
Lennart Wallensäter (S) föreslår i motion den 20 juni 2007 att biblioteket
i Kållered flyttas till lokaler i markplan.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige remitterade motionen till kommunstyrelsen den 20 juni
2007, § 103, som i sin tur remitterade motionen till planeringsutskottet för
beredning.

Planeringsutskottet bordlade ärendet den 29 januari 2008, § 9.

Planeringsutskottets beslut den 12juni 2012, § 56, att stadsbyggnadskontoret
får i uppdrag att arbeta fram en ny tjänsteskrivelse som svar på motionen.

Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 21 augusti 2012 där bedömningen
görs att det finns goda möjligheter att komma igång med detaljplan för ut
veckling av Kållereds centrum. Nya bostäder, förbättringar av kommersiell och
kommunal service samt upprustning av utemiljon kan ge en vitalisering av
centrum. Stadsbyggnadskontoret är liksom tidigare positivt till förslaget att
flytta biblioteket till nya lokaler i markplanet. Eventuell flytt förutsätter dock
att fastighetsägaren, Diligentia, är beredd att disponera om ytorna i byggnaden
samt att medel avsatts för de ombyggnadsåtgärder som blir aktuella.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 64, och före
slår att stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse daterad den 21 augusti 2012
översänds som svar på motion om att flytta biblioteket i Kållered.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att motionen ska anses besvarad i enlighet med
stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse daterad den 21 augusti 2012.

Patrik Karlsson (S) föreslår att motionen bifalls.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Hans Bergfelts (M)
förslag, dels Patrik Karlssons (5) förslag. Därefter ställer ordföranden förslagen
mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Hans Bergfelts
(M) förslag.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen är besvarad i enlighet med stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse
daterad den 21 augusti 2012.
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Beslutsexpediering: § 194 Dnr KS 196/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär

på Blixåsbanan

Ärendet
Ingemar Johansson (C) föreslår i motion den 21 maj 2012 att avhysnings
beslutet av MK Pionjär skjuts på framtiden till dess att man anvisat klubben en
alternativ plats där klubben kan finna sig till ro och driva sin verksamhet
vidare, samt att avhysningsbeslutet upphävs senast den 30juni 2012. Bak
grunden till motionen är kommunstyrelsens planeringsutskotts beslut om
att avhysa MK Pionjär från Blixåsbanan i Balltorp, då verksamheten strider
mot nu gällande detaljplan.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 23 maj 2012, § 79, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur har remitterat motionen till planeringsutskottet
för beredning.

Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 27 juni 2012 med synpunkten att
stadsbyggnadskontorets uppdrag för närvarande är att genomföra laga kraft-
vunnen detaljplan för bostäder i Västra Balltorp i enlighet med upprättat
samarbetsavtal, samt att kontoret överlämnar frågan om ett upphävande av
avhysningsbeslutet till planeringsutskottet för politiskt ställningstagande.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 62, och
föreslår att motionen avslås.

Ledamöternas förslag till beslut
Ingemar Johansson (C), med instämmande av Patrik Karlsson (S) och Leif
Engström (MP), föreslår att motionen bifalls.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels planeringsutskottets
avslagsförslag, dels Ingemar Johanssons (C) m.fl. förslag om bifall. Därefter
ställer ordföranden förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt planeringsutskottets förslag.

Omröstning begärs och ledamöterna godkänner följande beslutsgång:

Ja-röst för planeringsutskottets förslag.
Nej-röst för Ingemar Johanssons (C) förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Omröstningsresultat
Med 6 nej-röster mot 5 ja-röster beslutar kommunstyrelsen enligt
Ingemar Johanssons (C) förslag.

Nej röstar Ingemar Johansson (C), Patrik Karlsson (S), Marie Östh (S), Bernt A
Runberg (S), Ove Dröscher (S) och Leif Engström (MP).

Ja röstar Hans Bergfelt (M), Bengt Möndell (M), Kenneth Wallin (M), Marcus
Claesson (FP) och Peter Johnson (1(D).

Reservation
Hans Bergfelt (M), Bengt Möndell (M), Kenneth Wallin (M), Marcus Claesson
(FP) och Peter Johnson (1(D) reserverar sig mot beslutet med följande
motivering: Mölndal kommunfullmäktige beslutade den 16 juni 2010 att anta
detaljplan för Västra Balltorp. Detaljplanen förutsätter byggnation av drygt 200
bostäder och innebär att den verksamhet som MK Pionjär, utan arrende eller
annat avtal som grund, bedriver i området måste upphöra. Detta har sedan flera
år varit känt för klubben, varför detaljplanen också överklagades ända till
regeringen av MK Pionjär i syfte att skapa sig ytterligare tid att vara kvar i
området. Efter att detaljplanen vunnit laga kraft i november 2011 fattade
kommunstyrelsens planeringsutskott i februari 2012 beslut om att meddela
klubben att man snarast måste avveckla verksamheten, dock senast den 31
december 2012, vilket likväl skulle möjliggöra för klubben att genomföra ännu
en säsong trots att verksamheten strider mot nu gällande detaljplan. Kommun-
styrelsens tillfälliga majoritet (S), (MP) och (C) har den 26 september 2012
föreslagit kommunfullmäktige att bifalla en motion som föreslår att
“avhysningsbeslutet av MK Pionjär skjuts på framtiden tills dess att man
anvisat klubben en alternativ plats... “. Vi menar att det är orimligt att föreslå
kommunfullmäktige att verksamheten, i strid med gällande detaljplan, ska
tillåtas fortgå utan någon reell restriktion. Istället torde kommunens skyldighet,
enligt plan- och bygglagen, vara att se till att detaljplanen följs. Vi konstaterar
också att ett beslut i kommunfullmäktige av den innebörd som motionen nu
föreslår leder till att berörd nämnd/utskott inte skulle kunna leva upp till kraven
i kommunallagens 3 kap 1 ~ om att verkställa tidigare fattat beslut i kommun-
fullmäktige (detaljplan för Västra Balltorp).

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen bifalls.

Protokollsanteckning
Ersättare Marie Lindqvist (V) får anteckna följande till protokollet:
Vänsterpartiet anser att motionen borde bifallas.

47
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Beslutsexpediering: § 195 Dnr KS 130/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om flytt av torghandeln till stadshusplanen, tillfällig

eller permanent
Ärendet
Lennart Jonsson (M) föreslår i motion inlämnad den 28 mars 2012 att torg-
handeln flyttas till stadshusplanens östra del, mellan fontänen och cykelbana/
gångväg för att på så sätt erbjuda torghandlarna lugn och ro, oavsett var bygget
av centrum slutligen tar vägen i utformning eller lokalisering. Genom att flytta
torghandeln till stadshusplanen menar motionären att den idag tråkiga, tomma
och dåligt utnyttjade stenlagda ytan skulle livas upp genom torghandlare och
deras kunder.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 28 mars 2012, § 48, remitterat motionen till
kommunstyrelsen som i sin tur remitterat motionen till planeringsutskottet för
beredning. Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 14juni 2012 med
bedömningen att kontoret anser att torghandelns roll och placering ska
diskuteras i samband med arbetet med detaljplanen för Mölndals centrum. För
närvarande tillstyrker inte stadsbyggnadskontoret en flytt av torghandeln till
stadshusplanen. Stadsbyggnadskontorets synpunkter rör bland annat följande:
• Platsen framför stadshuset är ett offentligt rum som ska vara en attraktiv plats
främst avsedd för att kunna rymma ceremonier kopplade till kommunens
verksamhet som t.ex. svenska och internationella gäster, bröllop, demon
strationer m.m. Torghandel skulle kunna upplevas som ett udda inslag och
begränsa möjligheterna att utnyttja platsen vid sådana arrangemang. Det är
viktigt att alla medborgare känner sig välkomna till platsen och att möjlig
heten för dem att framföra sina synpunkter inte inskränks. Det får inte heller
uppstå en konflikt mellan handeln och demonstranter vid tillfiullen med mer
kontroversiella demonstrationer.
• Det får inte bli en skräpig verksamhet som skymmer stadshuset.
• Torghandel kan innebära att man även måste bygga offentliga toaletter på
stadshusplan.
• Man kan också fråga sig om platsen är attraktiv för handlarna - hittar
kunderna dit?

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 63, och
föreslår att motionen avslås.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen avslås.
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Beslutsexpediering: § 196 Dnr KS 203/12
Kommunfullmäktige Svar på motion om bristfällig luftkvalité i stadens lokaler och

verksamheter

Ärendet
Lennart Jonsson (M) föreslår i motion den 22 maj 2012 att Mölndal stad
säkerställer att en tillförsel av uteluft sker enligt den rekommenderade
mängden, i alla lokaler där personer vistas i kommunal regi och/eller där staden
är fastighetsägare.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 23 maj 2012, § 80, remitterat motionen till
kommunstyrelsen som i sin tur remitterat motionen till serviceutskottet för
beredning.

Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse den 29juni 2012.

Serviceutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2012, § 74, och beslutat
att motionens intentioner tillstyrks och att serviceförvaltningens tjänste
skrivelse daterad den 29juni 2012 skickas som yttrande över motionen till
kommunstyrelsen.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att motionen ska anses besvarad i enlighet med
serviceförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 29juni 2012.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Motionen är besvarad i enlighet med serviceförvaltningens tjänsteskrivelse
daterad den 29juni 2012.
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Beslutsexpediering § 197 Dnr KS 323/11
Barnomsorgs- och Svar på motion om en avgiftsfri skola
utbildningsnämnden

Ärendet
Solveig Hallin (S) och Ana-Maria Stuparich (V) föreslår i motion den 5
september 2011 att man i Mölndals stad avskaffar de avgifter (oavsett storlek)
som Mölndals skolor tar ut av elever och föräldrar för exempelvis klassresa,
studiebesök, utflykter och skolresor. Motionärerna vill med det möjliggöra för
alla barn att delta i all undervisning. Man föreslår också att det i kommande
budget bör avsättas medel för att se till att skolorna kan genomföra studiebesök
och utflykter, och att dessa extra medel bör villkoras med att skolan inte tar ut
extra avgifter.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 7 september 2011, § 108, remitterat motionen till
kommunstyrelsen som i sin tur remitterat motionen till barnornsorgs- och
utbildningsnämnden för beredning.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har behandlat ärendet den 7 december
2011, § 93, och föreslår att motionen avslås.

Kommunstyrelsen har den 1 februari 2012, § 23, beslutat att bordlägga ärendet.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att ärendet återremitteras till barnomsorgs- och
utbildningsnämnden för ytterligare beredning.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Ärendet återremitteras till barnomsorgs- och utbildningsnämnden för
ytterligare beredning.

Utdragsbestyrkande
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§198 DnrKS3l4/11
Ansökan från Kvarnby Basket om sponsringsstöd

Ärendet
Kommunstyrelsen beslutade den 2 februari 2011, § 23, att sponsra Kvarnby
Basket med 50 tkr under 2011. Föreningen har varit en god förebild med ett
aktivt ungdornsarbete med fokus på integration och delaktighet. Kvarnby
Basket har också haft en bra exponering i media.

Kommunledningskontoret bedömer att det arbete föreningen gör är väl värt att
uppmuntra och föreslår därför att kommunstyrelsen på nytt sponsrar föreningen
med 50 tkr exkl. reklamskatt och tryckkostnader, från kommunstyrelsens
förfogandeanslag. Sponsringen regleras av ett avtal.

Kommunstyrelsen har tidigare reserverat 150 tkr för sponsring under 2012.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 15 augusti 2012 med förslaget
att idrottsföreningen Kvarnby Baskets elitverksamhet sponsras med 50 tkr exkl.
reklamsklatt och tryckkostnad. Som motpresentation ska föreningen använda
Mölndals stads logotyp på damelitlagets spelardräkter samt på uppvärmnings
dräkter under säsongen 2012-2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2012,
§ 129, och föreslår att Kvarnby Baskets elitverksamhet sponsras med 60 tkr
inki. reklamskiatt och tryckkostnad. Som motpresentation ska föreningen
använda Mölndals stads logotyp på damelitlagets spelardräkter samt på
uppvärmningsdräkter under säsongen 2012-2013. Medlen tas från kommun-
styrelsens förfogandeanslag.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att ärendet bordläggs.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Ärendet bordläggs.
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Beslutsexpediering: § 199 Dnr KS 116/12
Valda revisorer Yttrande över revisionsrapport: Uppföljning av tidigare gransk
Kommunfullmäktige ningsrapport avseende kommunstyrelsens uppsikt över nämnder
(för kännedom) och bolag

Ärendet
Valda revisorerna har genomfört en uppföljning av den granskning kring kommun-
styrelsens uppsiktsplikt som genomfördes 2009. Där lämnades rekommendationer som
syftade till utveckling av kommunstyrelsens uppsikt över nämnder och bolag. Enligt
granskningsrapporten har det skett en positiv utveckling på flera punkter, men det
finns fortfarande områden där revisionen rekommenderar förändringar. Följande
rekommendationer lämnas i den aktuella revisionsrapporten:

• Arbeta fram dokumenterade rutiner kring hur uppsikten över nämnder och bo
lag ska utövas och även vad styrelsen ska ha uppsikt över.

• Efterfråga nämndernas internkontrollplaner under året, inte bara då verksam
hetspianerna inkommer, samt följa upp dem.

• Ta fram tydliga riktlinjer för hur nämnderna ska arbeta med den interna kon
trollen så att alla nämnder arbetar på samma sätt.

• Dokumentera uppföljning av hur strukturen för uppsikten av stadens bolag
fungerar och tydliggöra rutinerna kring uppsikten.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 27 augusti 2012, tillsammans med
bilagorna; “kommunstyrelsens system för uppsikt över stadens nämnder”, styrprocess
Mölndals stad och mål- och uppföljningsmodellen — en beskriv-ning.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2012, § 130,
och föreslår att kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, daterad den 27 augusti
2012, lämnas som yttrande över revisionsrapporten “Uppföljning av tidigare
granskningsrapport avseende kommunstyrelsens uppsikt över nämnder och bolag”.
Dokumentet “Kommunstyrelsens system för uppsikt över stadens nämnder”, bilaga till
tjänsteskrivelsen, godkänns som dokumentation över aktuella rutiner för uppsikten
över nämnderna. Kommunledningskontoret får i uppdrag att fortlöpande uppdatera
och revidera dokumentationen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, daterad den 27 augusti 2012,
lämnas som yttrande över revisionsrapporten “Uppföljning av tidigare
granskningsrapport avseende kommunstyrelsens uppsikt över nämnder och
bolag”. Dokumentet “Kommunstyrelsens system för uppsikt över stadens
nämnder”, bilaga till tjänsteskrivelsen, godkänns som dokumentation över
aktuella rutiner för uppsikten över nämnderna. Kommunledningskontoret får i
uppdrag att fortlöpande uppdatera och revidera dokumentationen.
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Beslutsexpediering: § 200 Dur KS 226/12
Västkom, Ansvar för utredning och insatser för barn/unga med specifika läs-
Västra och skrivsvårigheter - yttrande till Västkom
Götalandsregionen,
Barnomsorgs- och Ärendet
utbildningsnämnden Samrådsorganet Västkom och Västra Götalandsregionen (VGR) har utarbetat

ett förslag till förtydligande kring ansvarsfrågan vad gäller gruppen barn och
unga med specifika läs- och skrivsvårigheter. Orsaken är att det uppmärk
sammats att det fanns oklarheter i ansvarsavgränsningen mellan huvudmännen.
Västra Götalandsregionen har beslutat godkänna förslaget. Västkoms styrelse
beslutade den 30 mars 2012 att rekommendera de fyra kommunalförbunden att
för sin del godkänna förslaget samt rekommendera sina medlemskommuner att
göra detsamma.

Ärendets behandling
Barnomsorgs- och utbildningsnärnndens beslut den 15 augusti 2012, § 188, att
förslaget tillstyrks.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2012,
§ 132, och föreslår att samrådsorganet Västkoms och Västra Götalands
regionens förslag till förtydligande kring ansvarsfrågan vad gäller gruppen barn
och unga med specifika läs- och skrivsvårigheter godkänns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Samrådsorganet Västkoms och Västra Götalandsregionens förslag till
förtydligande kring ansvarsfrågan vad gäller gruppen barn och unga med
specifika läs- och skrivsvårigheter godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



___ Mölndals stad
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsen
5 ammanträdesdatum
2012-09-26

Sida 26(4~)

Beslutsexpediering: § 201 Dnr KS 266/12
Namnberedningsgruppen, Förslag på vägnamn söder om Hällesåkersvägen, Åsens väg
Räddningstj änsten Stor-
Göteborg,
Posten Göteborg

Ärendet
Boende utmed berörd väg har önskat att den ges ett namn. Deras namnförslag
är Åsens väg, ett namn som är etablerat sedan länge. Namnberedningen delar
uppfattningen att vägen bör ges ett namn och ansluter sig till de boendes
förslag, Åsens väg.

Ärendets behandling
Namnberedningsgruppen har behandlat ärendet den 6 augusti 2012, § 4, och
föreslår att vägen från Hällesåkersvägen fram till fastigheten Inseros 1:44 ges
namnet Åsens väg.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2012,
§ 134, och föreslår att vägen från Hällesåkersvägen fram till fastigheten Inseros
1:44 ges namnet Åsens väg.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Vägen från Hällesåkersvägen fram till fastigheten Inseros 1:44 får namnet
Åsens väg.

Justerandes sign /
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Beslutsexpediering: § 202 Dnr KS 272/12
Hans Bergfelt Förslag till förlängning av avtal om förstärkt förvaltningsforskning

och mer kvalificerad förvaltningsutbildning i Västsverige

Ärendet
Projektet Förstärkt fbrvaltningsforskning och mer kvalificerad förvaltnings
utbildning i Västsverige (KOLV) startades 1995 som ett samarbete mellan
kommunerna i dåvarande Göteborgs Förorters Förbund samt dåvarande
Bohuslandstinget (senare Västra Götalandsregionen) å ena sidan, och
Förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet å den andra. Upptakten till
projektet var att man från kommunalt och regionalt håll såg behov av
kompetensförsörjning till den offentliga sektorn, kontinuerlig kompetens-
utveckling för både personal och politiker i regionen, mer och fördjupad
kommunforskning, men också att man såg att Förvaltningshögskolan skulle
kunna spela en viktig roll vid regional utveckling.

Då den tredje avtalsperioden, som skrivits till mellan 2007 och 2012, går mot
sitt slut, har projektet utvärderats ännu en gång. Kommunernas och Västra
Götalandsregionens utveckling bedöms ha främjats genom såväl utbildning
som forskning, och Förvaltningshögskolans verksamhet (inom forskning,
utbildning och samverkan) har påverkats på ett positivt sätt både vad gäller
innehåll och omfattning. Utvärderarna är eniga om att projektet bör fortsätta
och att det har potential till att utveckla än mer fördjupade samarbeten.

Med bakgrund i bland annat utvärderarnas rapportering har Förvaltnings
högskolans råd för utbildning och forskning beslutat att utarbeta förslag på nytt
avtal. Förslaget lyder:

• X kommun/Västra Götalandsregionen beslutar godkänna en förlängning
av avtalet om Förstärkt förvaltningsforskning och mer kvalificerad
förvaltningsutbildning i Västsverige vid Förvaltningshögskolan,
Göteborgs universitet.

• X kommunfVästra Götalandsregionen beslutar vidare att godkänna
föreliggande avtalsförslag av den xx-xx-xx och därigenom förbinda sig
att under åren 2013-2018 bidra med x kr till Göteborgs universitets
förfogande för angivet ändamål.

Eftersom den fjärde avtalsperiodens start har planerats till den 1 januari 2013 är
det positivt med besked snarast möjligt. Protokollsutdrag som utvisar
respektive kommuns/Västra Götalandsregionens ställningstagande sänds till:
Hans Bergfelt, Mölndal stad, 431 82 Mölndal.

När samtliga kommuner och Västra Götalandsregionen har behandlat ärendet,
kommer originalavtal att översändas för undertecknande.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Ärendets behandling
Ordföranden frågar om förslag på nytt avtal som utarbetats av Förvaltnings
högskolans råd för utbildning och forskning kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2012,
§ 135, och föreslår att Mölndals stad godkänner en förlängning för perioden
2013-2018 av gällande avtal om Förstärkt förvaltningsforskning och mer
kvalificerad förvaltningsutbildning i Västsverige vid Förvaltningshögskolan,
Göteborgs universitet. Därigenom förbinder sig staden att årligen bidra med
fyra kr/invånare till Göteborgs universitets förfogande för angivet ändamål.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Mölndals stad godkänner en förlängning för perioden 2013-2018 av gällande
avtal om Förstärkt förvaltningsforskning och mer kvalificerad förvaltnings
utbildning i Västsverige vid Förvaltningshögskolan, Göteborgs universitet.
Därigenom förbinder sig staden att årligen bidra med fyra kr/invånare till
Göteborgs universitets förfogande för angivet ändamål.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 203 Dnr KS 225/12
Kommunledningskontoret Miljökvalitetsnorm för vatten

Ärendet
År 2000 införde EU ramdirektivet för vatten i syfie att bevara och förbättra
vattenkvaliteten inom unionen. Miljökvalitetsnormema är kvalitetskrav för de
vattenförekomster som omfattas av direktivet och beslutades av vattenmyndig
heterna under år 2009. Det ansvar som kommuner tilldelats förutsätter ett
fungerande samarbete mellan olika aktörer inom kommunen, både på politisk
nivå och på förvaltningsnivå. Därför bör en förvaltningsövergripande styrgrupp
bildas.

Ärendets behandling
Miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut den 17 april 2012, § 45, där nämnden
föreslår till kommunstyrelsen att tillsätta en politisk styrgrupp bestående av
ordförande och vice ordförande i kommunstyrelsens planeringsutskott,
byggnadsnämnden, gatunämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden samt en
tjänstemannagrupp med samma förvaltningsmässiga förankring som den
politiska gruppen, som ska organisera och strukturera ett överskridande arbete
med utgångspunkt från Milj ökvalitetsnonnen för vatten.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har den 14 augusti 2012, § 124, bordlagt
ärendet.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 5 september 2011,
§ 137, och föreslår att en politisk styrgrupp inrättas inte då det redan finns en
befintlig och väl uppbyggd organisation i Mölndals stad kring vattenfrågor.
Man konstaterar också att det dessutom finns ett samarbete med Gryaab och
andra vattenvårdsförbund och vattenråd. Tillsammans tillgodoser man frågan
om vatten.

Ledamöternas förslag till beslut
Patrik Karlsson (S) föreslår att ärendet återremitteras till kommunlednings
kontoret för ytterligare beredning.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens beslut
Ärendet återremitteras till kommunledningskontoret för ytterligare beredning.

Justerandes sign 1 Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 204 Dnr KS 56/12
Kommunfullmäktige Redovisning av obesvarade motioner 2012

Ärendet
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 ska kommunstyrelsen två gånger
varje år redovisa de motioner som inte beretts flirdigt. Redovisningen ska göras på
fullmäktiges ordinarie sammanträde i april och oktober.

Kommunledningskontoret har upprättat en sammanställning över obesvarade
motioner, daterad den 30 augusti 2012.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 12 september 2012,
§ 141, och föreslår att redovisningen av obesvarade motioner överlämnas till
kommunfullmäktige för godkännande.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Redovisning av obesvarade motioner, daterad den 30 augusti 2012, godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 205 Dnr KS 282/12
Vård- och Vård- och omsorgsnämndens förslag till åtgärder för att nå
omsorgsnämnden, ekonomisk balans 2012
Ekonomiavdelningen

Ärendet
Vård- och ornsorgsnämnden beslutade i juni 2012 att som en följd av
prognostiserat underskott 2012 på 5,5 mnkr uppdra åt förvaltningschefen att
skyndsamt komma med förslag på åtgärder för att uppnå ett resultat i balans
med budget. Förvaltningschefens förslag på åtgärder är att kostnadsminskande
åtgärder motsvarande 5,5 mnkr ska vidtas inom förvaltningens interna drifts
organisation och förvaltningsadministration procentuellt fördelat efter
verksamhetens storlek. Fördelning på kommunbidragsområden exklusive
extern drift; Aldreomsorg 3,2 mnkr, funktionshinder 1,9 mnkr och nämnd,
förvaltningsledning & stab 0,4 mnkr. Summa 5,5 mnkr. De kostnadsrninskande
åtgärderna innefattar i stort återhållsamhet kring kurser, konferenser, tillsätt
ning av vikariat och tjänster samt att öka intäkterna genom fler sålda platser
inom funktionshinderverksamheten.

Ärendets behandling
Vård- och omsorgsnämndens beslut den 23 augusti 2012, § 71, att nämnden
noterar att prognosen pekar på ett negativt resultat uppgående till -5,5 mnkr
baserat på utfallet den 31 maj 2012. Nämnden har av förvaltningschefen
informerats om att underskottet ökat sedan maj månads prognos till 10,35 mnkr
baserat på utfallet den 31juli 2012 och beslutar att godkänna förvaltnings
chefens förslag med kostnadsminskande åtgärder om 5,5 mnkr samt
framtagning av plan för ytterligare åtgärder innefattande omfördelning av
interna resurser utifrån brukarnas behov med syfte att uppnå en budget i balans
2012. 1 enlighet med de ekonomiska styrprinciperna i Mölndals stad anmäler
vård- och omsorgsnämnden anpassningsåtgärderna till kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 12 september 2012,
§ 143, och föreslår att information om vård- och omsorgsnämndens åtgärder
för att nå ekonomisk balans noteras. Kommunstyrelsen konstaterar att vård-
och omsorgsnämnden följer stadens styrprinciper.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Information om vård- och omsorgsnärnndens åtgärder för att nå ekonomisk
balans noteras. Kommunstyrelsen konstaterar att vård- och omsorgsnämnden
följer stadens styrprinciper.

Justerandes sign / 1 Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 206 Dnr KS 290/12
Ekonomiavdelningen Plan för uppföljning av intern kontroll på kommunledningskontoret

Ärendet
Enligt stadens reglemente för intern kontroll ska nämnderna varje år anta en
särskild plan för uppföljning av den interna kontrollen. Kommunstyrelsen har
en särställning genom sitt övergripande tillsynsansvar i kombination med det
egna verksamhetsområdet.

Det viktigaste syftet med intern kontroll är att säkerställa att de av fullmäktige
fastställda målen uppfylls. Begreppet omfattar alla de system, rutiner och
processer som syftar till att verksamheten ska uppnå sina mål så kostnads
effektivt som möjligt, att oönskade effekter och händelser undviks samt att
tillgångar skyddas. Den interna kontrollen ska främst vara en integrerad del i
de olika verksamhets- och ekonomiprocesserna, men ibland måste det ske en
komplettring med fristående aktiviteter, bl.a. i form löpande insatser för att
utveckla och förbättra den interna kontrollen samt att säkerställa kompetens
genom utbildningsinsatser. Utöver arbetet med att utveckla och upprätthålla
den interna kontrollen ska det ske en tillsyn, d.v.s. en uppföljning av att den
interna kontrollen fungerar. 1 den uppföljningen ingår sådana aktiviteter som
syftar till att ge svar på om rutiner fungerar, om regler efterlevs, om uppdrag
utförs, om inbyggda och normalt förekommande kontrollmoment fungerar som
avsett. Det finns också ett förebyggande syfte med att det sker en uppföljning.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 10 september 2012,
tillsammans med förslag till uppföljning av den interna kontrollen 2012.
Urvalet har skett med utgångspunkt från en översiktlig risk- och väsentlighets
bedömning, där områden som är väsentliga och primärt viktiga att övervaka
eller erfarenhetsmässigt innehåller stor risk för felaktig hantering beaktats,
såväl som områden där det är viktigt att bevaka förtroendet för kommunen och
för den demokratiska processen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 12 september 2012,
§ 144, och föreslår att kommunledningskontorets förslag till intern kontroll
plan 2012 godkänns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunledningskontorets förslag till intern kontrollplan 2012 godkänns.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 207 Dur KS 294/12
Marie Osth, Val av kommunal begravningsförrättare
Begravningsbyråer

Ärendet
Mölndals stad har sedan 1983 haft kommunala begravningsförrättare.
Kommunstyrelsen utsåg den 9 november 2006, § 294, Bernt A Runberg (S)
och Marita Aronson (FP) till kommunala begravningsförrättare.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 12 september 2012,
§ 145, och föreslår att även Marie Osth (5) utses till kommunal begravnings
förrättare i Mölndals stad.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om arbetsutskottets förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Marie Östh (S) utses till kommunal begravningsförrättare i Mölndals stad.

Justerandes sign 1 ~‘ Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 208 Dnr KS 299/12
Kommunfullmäktige Exploateringsavtal 8-2012 angående ny detaljplan för Kvarnby

terrassen, Trädgården 1:124 m.fl.

Ärendet
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett exploateringsavtal avseende genom
förandet av exploateringen av det område som omfattas av detaljplan för
Kvambyterrassen, fastigheten Trädgarden 1:124 rn.fl. Avtalet reglerar bland
annat utbyggnad av kommunaltekniska anläggningar inom exploatering-
området, där exploatören förbinder sig att betala ett exploateringsbidrag till
staden motsvarande stadens faktiska kostnad för utbyggnaden av anlägg
ningarna. Exploatören ska också betala ett täckningsbidrag for övergripande
infrastrukturåtgärder. Vidare förbinder sig exploatören att bygga ut allmänna
VA-anläggningar inom exploateringsområdet som sedan överlämnas till
staden. VA-anläggningarna finansieras genom VA-anslutningsavgifter. 1 övrigt
regleras i avtalet markbyten, fastighetsbildningsfrågor och möjligheten för
staden att hyra lokaler för förskola samt lägenheter till gruppboende.

Det aktuella planarbetet syftar till att inom exploateringsområdet möjliggöra
uppförandet av cirka 430 lägenheter i flerbostadshus och en förskola samt
skapa planmässiga förutsättningar för en upprustning av de äldre industri-
byggnaderna utmed Mölndalsån. Staden är huvudman för den allmänna plats-
marken inom planområdet och ansvarar för utbyggnaden och iordnings
ställandet av denna. Marken inom planområdet ägs till största delen av NCC
Construction Sverige AB.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsen godkände den 27 oktober 2010 program for detaljplanering
av Trädgården 1:124 m.fl. och uppdrog samtidigt åt stadsbyggnadskontoret att
upprätta ny detaljplan for området. Ett samarbetsavtal (avtal 08-20 11) har
därefter tecknats mellan staden och exploatören, vilket godkänts av kommun-
styrelsen den 5 maj 2011. Samarbetsavtalet reglerar att exploateringsavtal ska
upprättas innan ny detaljplan kan antas av kommunfullmäktige.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den il september
2012, § 72, och föreslår att exploateringsavtal 08-2012 angående ny detaljplan
för Kvambyterrassen, Trädgården 1:124 m.fl. godkänns, samt att tillägg till
exploateringsavtal 08-2012 avseende utförande av skyddsdike utmed järnvägen
godkänns. Kommunstyrelsens ordförande och stadsbyggnadschefen får i
uppdrag att underteckna avtalet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.
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Kommunstyrelsens beslut
Exploateringsavtal 08-20 12 angående ny detaljplan för Kvarnbyterrassen,
Trädgården 1:124 m.fl. godkänns.

Tillägg till exploateringsavtal 08-2012 avseende utförande av skyddsdike
utmed järnvägen godkänns.

Kommunstyrelsens ordförande och stadsbyggnadschefen får i uppdrag att
underteckna avtalet.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 209 Dnr KS 298/12
Kommunfullmäktige Detaljplan för Kvarnbyterrassen, Trädgården 1:124 m.fl. - beslut

om godkännande inför antagande

Ärendet
NCC AB, ägare till fastigheten Trädgården 1:124, har till stadsbyggnads
kontoret inkommit med en begäran om planläggning av fastigheten för
bostadsändamål. Fastigheten utnyttjades tidigare för industriverksamhet
(Hexion Speciality Chemicals).

Planförslaget har varit utställt för granskning under tiden 3 maj t.o.m. 1 juni
2012. Förslaget syftar till att möjliggöra utbyggnad av 430 lägenheter i fler-
bostadshus samt skapa planmässiga förutsättningar för upprustning av två
äldre industribyggnader av kulturhistoriskt intresse utmed Mölndalsån (fallen).
1 området ingår även del av Kvarnbygatan samt området närmast kring Gamla
torget och Götiska Förbundets f.d. skolbyggnad.

Inkomna synpunkter har sammanfattats i ett utställningsutlåtande, daterat den
3 september 2012. De synpunkter som förts fram av remissinstanserna
behandlar frågor om riksintresset för kommunikation (Kust-till-kustbanan)
samt hälsa och säkerhet. Från boende har framförts synpunkter på den
föreslagna bebyggelsens omfattning, placering och skala, avvikelsen från
programmet, förlorad utsikt, trafik- och bullersituationen, säkerheten längs
Kust-till-kustbanan samt riskutredningen.

Stadsbyggnadskontoret föreslår att planförslaget bearbetas enligt utställnings
utlåtandet och därefter överlämnas till kommunfullmäktige för antagande.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsen gav den 18 februari 2009 i uppdrag åt stadsbyggnads
kontoret att upprätta detaljplan för bostadsändamål inom fastigheten under
förutsättning att ett samarbetsavtal tecknades med exploatören angående
nödvändiga utredningar under programskedet. Ett sådant avtal godkändes av
kommunstyrelsen den 26 augusti 2009. Ett planprogram har därefter tagits
fram, programmet godkändes av kommunstyrelsen den 27 oktober 2010. Det
tidigare samarbetsavtalet har följts upp av ett nytt avtal för planarbetet som
godkändes av kommunstyrelsen den 25 maj 2011.

Ett förslag till detaljplan har varit föremål för samråd under september -

november 2011. Inkomna yttranden och skrivelser har sammanfattats i en
samrådsredogörelse, och planeringsutskottet beslutade den 17 april 2012, § 34,
att bearbeta planförslaget enligt samrådsredogörelsen och därefter ställa ut
planen för granskning.

Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 11 september
2012, § 73, och föreslår att detaljplan för Kvambyterrassen, Fastigheten
Trädgården 1:124 m.fl., upprättad den 20 mars 2012 och reviderad den 11
september 2012, godkänns inför antagande enligt 5 kap 27 § plan- och
bygglagen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om planeringsutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Dagens sammanträde
Till dagens möte är synpunkter från närboende utdelat.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Detaljplan för Kvambyterrassen, Fastigheten Trädgården 1:124 m.fl.,
upprättad den 20 mars 2012 och reviderad den 11 september 2012, godkänns
inför antagande enligt 5 kap 27 § plan- och bygglagen.

Justerandes sign / .‘ Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 210 Dnr KS 133/12
Kommunfullmäktige Delårsrapport 2012 för Mölndals stad

Ärendet
Enligt lagen om kommunal redovisning ska kommuner minst en gång per år
upprätta en särskild redovisning (delårsrapport) för verksamheten. Delårs
rapporten ska omfatta en period av minst hälften och högst två tredjedelar av
räkenskapsåret. Förutom delårsbokslut innehåller delårsrapporten en helårs
prognos för staden per den 31 augusti 2012.

Lagstiftningen innebär att delårsrapporten ska revideras och att revisionen ska
lämna ett skriftligt yttrande. Rapporten ska därefter behandlas av kommun-
fullmäktige. Processen ska inrymma själva revisionsarbetet samt behandling av
kommunstyrelsen och kommunrevisionen.

Mölndals kommunkoncem redovisar ett positivt resultat på 167 mnkr.
Kommunkoncemens nettokostnader har minskat med 89,6 mnkr.
Skatteintäkter, statsbidrag och finansnetto har ökat med 32 mnkr.

Halvårsresultatet för endast staden är 122,3 mnkr. Motsvarande resultat för
2011 var 14,2 mnkr. Stadens nettokostnader har minskat med 73,6 mnkr, och
skatteintäkter och utjämning har samtidigt ökat med 34,5 mnkr.

Ärendets behandling
Delårsrapport per den 30juni 2012, med prognos per 31 augusti 2012.

Ledamöternas förslag till beslut
Hans Bergfelt (M) föreslår att kommunstyrelsen godkänner delårsrapport 2012
för Mölndals stad och överlämnar den till kommunfullmäktige.

Förslaget antas.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Delårsrapporten 2012 för Mölndals stad godkänns och överlämnas till
kommunfullmäktige.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering: § 211 Dnr KS 283/12
Serviceutskottet Serviceutskottets begäran om tillstånd för genomförande av etapp 1

av projekt “Åby fotbollsområde inki. Åby etapp II”

Ärendet
Ett genomförande av projekt ~Åby fotbollsområde” innebär att befintlig fot
bollsanläggning moderniseras. Målsättningen är att anlägga två konstgräsplaner
med tillhörande kringfunktioner varav en plan skall uppfylla Svenska Fotbolls
förbundets krav för damalisvenskan.

Projektet skall genomföras i etapper. Etapp 1 omfattar anläggande av de två
konstgräsplanema med belysning. Om starttillstånd för etapp 1 beviljas senast
26 september 2012 kan denna etapp vara klar till vårsäsongens start 2013.

Upphandling av tidigare framtaget förslag avbröts vid sammanträde i service-
utskottet 14 juni 2012 § 57. Därefter har projektets styrgrupp lämnat direktiv
att projektet skall uppdelas i etapper.

Tidpian
Om kommunstyrelsen beviljar starttillstånd senast 26 september 2012 beräknas
etapp 1 kunna påbörjas vecka 44 och vara klar till vårsäsongens start 2013.

Ekonomi
Etapp 1 är kostnadsberäknad till 26,5 mnkr. Kostnaden täcks med medel från
investeringspost 83, ~Åby fotbollsområde inkl. Åby etapp II”, 45 mnkr.

Ärendets behandling
Serviceförvaltningens tjänsteskrivelse 12 september 2012.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 20 september
2012, § 79, och föreslår att kommunstyrelsen ger starttillstånd för etapp 1 av
projekt “Åby fotbollsområde”.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.
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Kommunstyrelsens beslut

Starttillstånd ges för etapp 1 av projekt “Åby fotbollsområde”.

Protokollsanteckning
Patrik Karlsson (S) och Ove Dröscher (5) får anteckna följande till proto
kollet: Vi ser fram emot att spaden sätts i jorden för detta projekt. Men vi
anser att det hade varit bättre att upphandla hela projektet i en etapp. Genom
att dela upp projektet i två etapper löper vi risken att det när vi kommer till
etapp 2 inte finns tillräckligt med pengar för att till fullo uppfylla Svenska
Fotbollsförbundets krav. Detta kan komma att innebära att vi i etapp 1 satsat
pengar på dessa krav som ändå inte leder till att arenan blir godkänd för spel
i damallsvenskan.

Justerandes sign Utdragsbestyrkandc
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Beslutsexpediering: § 212 Dnr KS 285/12
Serviceutskottet, Serviceutskottets begäran om tillstånd för genomförande av projekt
Barnomsorgs- och “Balltorpsskolan/Pepparedsskolan”
utbildningsnämnden Ärendet

Till höstterminens start 2013 är Balltorpsskolan i behov av utökade lokaler
p.g.a. ökat elevantal och utökad fritidsverksamhet. 1 investeringsbudget/plan
20 12-14 finns 3 mnkr avsatta år 2013 till Balltorpsskolan!Pepparedsskolan.
Barnornsorgs- och utbildningsförvaltningen har i skrivelse daterad den 16
januari 2012 bett service- förvaltningen att starta detta investeringsproj ekt så
att lokaltillskottet kan vara klart till höstterminens start 2013. Budgetposten
Balltorpskolanl Pepparedsskolan är försedd med en tvåa vilket innebar att
starttillstånd skall inhämtas från kommunstyrelsen. Det utökade lokalbehovet
kommer att lösas med en tillbyggnad och ombyggnad av befintliga lokaler.
Kostnad för projektet är beräknat till 5 mnkr. Förslag till finansiering ar att
1,5 mnkr belastar budgetpost nr 97 i investeringsbudget/plan 2012-2014 år
2012 “Ombyggnad äldre förskolor/skolor i samband med planerat underhåll”,
3 mnkr belastar budgetpost 114 “BalltorpsskolanlPepparedsskolan” i investe
ringsbudget/plan 2012-2014 är 2013 och 0,5 mnkr belastar budgetpost 97 i
investeringsbudget/ plan 2012-2014 år 2013 “Ombyggnad äldre förskolor/
skolor i samband med planerat underhåll”. Under förutsättning att kommun-
styrelsen beviljar starttillstånd beräknas projektet kunna påbörjas vecka 39
2012 och vara flirdigställt till höstterminens start 2013.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 20 september
2012, § 80, och föreslår att kommunstyrelsen ger tillstånd att genomföra
projekt BalltorpsskolanlPepparedsskolan”.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Tillstånd ges att genomföra projekt BalltorpsskolanlPepparedsskolan”.
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Beslutsexpediering: § 213 Dnr KS 308/12
Serviceutskottet, Begäran från serviceutskottet om extra medel för fastighets
Ekonomiavdelningen underhåll 2012

Ärendet
1 slutet av juni visade ekonomikontorets prognoser att överskottet för Mölndals
stad 2012 kommer hamna kring 100 mnkr, ca 65 mnkr mer än budgeterat. Rent
ekonomiskt finns det alltså ett utrymme att tidigarelägga angelägna underhålls
åtgärder av stadens fastigheter.

Med kort varsel har serviceförvaltningen sammanställt en lista på åtgärder. De
föreslagna underhållsåtgärderna är:

• Upprustning av yttre miljöer (planteringar, hårdgjorda ytor, lekytor,
lekredskap, yttertak, fasader) på förskolor 2,0 mnkr
• Omläggning/byte av yttertak/ytskikt på Broslattsskolan, Lindevi, Sinntorps
skolan 1,5 mnkr
• Utbyte av uttjänt utrustning i gymnastiksalar 1,0 mnkr
• Utbyte av trägolv (som reser sig) i Glasbergsskolan 0,5 mnkr
• Fasadtvätt och fasadmålning av förskolor/skolor 0,7 mnkr
• Utbyte av uttjänta fasta utemöbler på skolor/förskolor 0,2 mnkr
• Summa 5,9 mnkr

Åtgärderna planeras att upphandlas och utföras mellan oktober och december
2012. Serviceutskottets årliga underhållsbudget är ca 25 rnnkr. Dessa medel har
använts och kommer användas för andra redan planlagda projekt.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 20 september
2012, § 89, och föreslår att kommunstyrelsen beviljar upp till 5,9 mnkr för
tidigarelagt underhåll och godkänner överskridning av budgeten med samma
belopp, förutsatt att åtgärderna är att betrakta som drifisutgifter och kommer
belasta resultatet för 2012.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om serviceutskottets förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunstyrelsens beslut
Serviceutskottet beviljas upp till 5,9 mnkr för tidigarelagt underhåll.

Överskridning av budgeten med samma belopp godkänns, åtgärderna är att
betrakta som drifisutgifter och kommer belasta resultatet för 2012.
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Beslutsexpediering: § 214 Dnr KS 279/12
Namnberedningsgruppen, Förslag på namn på väg norr om Spårhagavägen i höjd med
Räddningstjänsten Stor- Lindome brandstation
Göteborg,
Posten Göteborg Ärendet

En detaljplan för fem bostadshus har tagits fram i Bjömekärrsvägens
förlängning norr om Spårhagavägen. Eftersom det inte finns och inte får finnas
körbar förbindelse med Bjömekärrsvägen bör den nya vägen få ett eget namn.

Namnet för trakten är Lisskulla och det finns endast inom detta begränsade
område. Det kan med fördel också användas även för vägnamnet.

Ärendets behandling
Namnberedningsgruppen har behandlat ärendet den 27 augusti 2012, § 5, och
föreslår att vägen norr om Spårhagavägen i höjd med Lindome brandstation
ges namnet Lisskullavägen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om namnberedningsgruppens förslag kan antas och finner
att så sker.

Kommunstyrelsens beslut
Vägen norr om Spårhagavägen i höjd med Lindome brandstation får namnet
Lisskullavägen.

7)
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